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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over het
afschieten van herten op Terschelling
in de Krokusvakantie. (Ingezonden
23 februari 2009)

1
Kent u het bericht «Drachtig hert
geschoten op Terschelling»?1

2
Kunt u toelichten wat het verschil is
tussen de jacht op de edelherten en
de «normale beheersjacht» als het
gaat om de veiligheid van en overlast
voor toeristen?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Thieme (PvdD), ingezonden
19 februari 2009 (vraagnummer
2009Z03005/2080914220).

1 Leeuwarder Courant, 18 februari 2009.
http://www.leeuwardercourant.nl/
nieuws/regio/article4391642.ece/
Drachtig_hert_geschoten_op_Terschelling

Antwoord

Antwoord van minister Verburg
(Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit) (ontvangen
12 maart 2009)

1
Ja.

2
Het verschil zit in de verwachting dat
de actie om de edelherten te
verwijderen meer publiek zou hebben
kunnen trekken dan het reguliere
reeënbeheer, hetgeen had kunnen
leiden tot onveilige situaties.
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